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REVISJONSBERETNING FOR 2022 

Jeg har revidert årsregnskapet for Norsk Forening for Jus & EDB for regnskapsåret 2022, som 
viser et overskudd. Regnskapsmessig gikk foreningen med et overskudd på totalt kr 13.087, 
lavere enn fjoråret, men Foreningen tilstreber kun å gå med et lite overskudd. 

Foreningen har oppnådd en økning på personlige medlemmer, en liten nedgang i 
bedriftsmedlemmer, men økning i tilknyttede bedriftsmedlemmer. Studentmedlemmer er gått 
ned. Der har foreningen en liten jobb å gjøre selv om det betyr lite økonomisk sett. Styret har 
fortsatt å bruke Styreweb som medlemssystem med automatisk oppdatering og benytter 
Styrewebs regnskapsfunksjon.   

Foreningen har i 2022 avholdt en rekke interessante arrangementer. 

Foreningens fond er i år satt til samme verdi som de senere år på kr 419 060. Foreningens 
økonomiske fundament er oppført med «annen egenkapital» på kr 566 835. Beløpet er ikke 
justert fra foregående år. Jeg mener at selv om fondene ikke er justert til sin virkelige verdi, er 

• årsregnskapet avgitt i samsvar med lov og forskrifter og gir et rettvisende bilde av 

foreningens økonomiske stilling pr 31/12/2022. 

• Foreningens styre har gjennom bruk av Styrewebs digitale registrering oppfylt sin plikt til 

å sørge for registrering og dokumentasjon av regnskapsopplysninger i samsvar med lov 

og bokføringsskikk i Norge. 

 
Årsrapporten er et oversiktlig oppsett uten noter.  Årsrapporten er avgitt av foreningens styre.  
Min oppgave er å uttale meg om årsregnskapet og øvrige forhold. 
 
Foreningens styre gjør en viktig jobb på feltet rettsinformatikk og driver i samsvar med sitt 
formål. 
 

 

 

 
Lisbet Natland 
sign. 
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